
Protokół nr II/2010 
z obrad II sesji Rady Powiatu w Radziejowie 

w dniu 16 grudnia 2010 r. 
 
 

II sesję Rady Powiatu w Radziejowie IV kadencji otworzył p. Wiesław 
Bogdański Przewodniczący Rady Powiatu (o godz. 1020), witając radnych, 
zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na sesję.  
W sesji udział bierze 16 radnych, co daje podstawę do prawomocności obrad. Lista 
obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
P. Przewodniczący przystąpił do przyjęcia porządku obrad. Zapytał, czy w tej 
sprawie ktoś chce zabrać głos. 
Nie zgłoszono uwag. 
Rada Powiatu przyjęła porządek obrad.  
Porządek obrad sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
P. Przewodniczący przystąpił do przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia 
Rady. 
Zapytał, czy w tej sprawie ktoś chce zabrać głos. 
Nie zgłoszono uwag. 
Rada Powiatu przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia Rady. 
P. Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad – podjęcia 
uchwały w sprawie wstąpienia kandydata z listy Komitetu Wyborczego Wyborców 
Porozumienie Samorządowe „ZGODA” do Rady Powiatu w Radziejowie.   
Wyjaśnił, że zgodnie z  ustawą Ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów  
i sejmików województw w przypadku wygaśnięcia mandatu radnego powiatu, rada 
po stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu radnego, podejmuje na następnej sesji 
uchwałę o wstąpieniu na jego miejsce kandydata z tej samej listy, który w wyborach 
uzyskał kolejno największą liczbę głosów. 
P. Przewodniczący odczytał treść pisma Komisarza Wyborczego we Włocławku  
w sprawie wskazania osób, które uzyskały kolejno największą liczbę głosów oraz 
oświadczenie p. Zygmunta Świątkowskiego wyrażające wolę wstąpienia do Rady 
Powiatu. 
Następnie p. Przewodniczący poinformował, że stosownie do postanowień  
art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym radny 
przed objęciem mandatu składa ślubowanie. 
Rady powstaje i wypowiada słowo „ślubuję”. Może być również dodane zdanie „Tak 
mi dopomóż Bóg”. Poprosił radnego Zygmunta Świątkowskiego o złożenie 
ślubowania. 
Następnie odczytał rotę ślubowania: „Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie 
wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów 
Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty 
samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw 
Rzeczypospolitej Polskiej”. 
Radny Zygmunt Świątkowski złożył ślubowanie. 
P. Przewodniczący stwierdził, że quorum wynosi 17 radnych 
P. Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad  
- sprawozdania Starosty z prac Zarządu między sesjami.  
Poprosił p. Starostę o zabranie głosu. 
Starosta przekazał, że Zarząd Powiatu obradował dwukrotnie.  
W dniu 29 listopada: 
1. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zatrudnienia Dyrektora Powiatowego 

Urzędu Pracy w Radziejowie. Stanowisko to powierzono Pani Katarzynie 
Bruździńskiej.  

W dniu 9 grudnia: 
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2. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010 
rok. 

3. Zarząd Powiatu podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
przekazanie środka trwałego Tablicy interaktywnej QWB100WS-PS 105”(96”)  
o numerze inwentarzowym SP-6/11/10, zakupionej z projektu pn. 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów na terenie Powiatu 
Radziejowskiego w latach 2010 – 2011”, który jest realizowany na podstawie 
umowy nr PRC.I.0728-1919-3-468/10, na rzecz Zespołu Szkół i Placówek.  

4. Zarząd Powiatu przyjął informację nt. podpisania przez SP ZOZ w Radziejowie  
z p. Józefem Stasiakiem umowy najmu na wydzierżawienie nieruchomości 
garażowej.  

5. Zarząd Powiatu przyjął porządek i materiały na sesję.  
P. Przewodniczący przekazał, że  uchwała w sprawie wstąpienia kandydata z listy 
Komitetu Wyborczego Wyborców Porozumienie Samorządowe „ZGODA” do Rady 
Powiatu w Radziejowie nie została wcześniej poddana pod głosowanie.  
P. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego, jednogłośnie (17 głosami za) Rada Powiatu 
podjęła uchwałę w sprawie wstąpienia kandydata z listy Komitetu Wyborczego 
Polskiego Stronnictwa Ludowego do Rady Powiatu w Radziejowie. 
P. Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad – zapytań i uwag 
do sprawozdania Starosty. 
Nie zgłoszono uwag.  
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie Starosty z prac Zarządu między sesjami. 
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wskazania 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Radziejowie uprawnionego do stwierdzenia 
zakresu i konieczności odbywania podróży służbowych przez Przewodniczącego 
Rady Powiatu w Radziejowie. 
Zwrócił się o zgłaszanie kandydatów spośród wiceprzewodniczących Rady, albo  
o zgłoszenie się któregoś z wiceprzewodniczących. 
Rada nie zgłosiła kandydata. 
Wiceprzewodniczący p. Gapiński wyraził wolę pełnienia czynności wynikających  
z uchwały.  
Wobec powyższego p. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając  
ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego, jednogłośnie (17 głosami za) Rada Powiatu 
podjęła uchwałę w sprawie wskazania Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu  
w Radziejowie uprawnionego do stwierdzenia zakresu i konieczności 
odbywania podróży służbowych przez Przewodniczącego Rady Powiatu  
w Radziejowie. 
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej. 
Przekazał, że Rada Powiatu wybiera przewodniczącego oraz pozostałych członków 
komisji rewizyjnej w liczbie 4, w tym zastępcę przewodniczącego i sekretarza 
komisji. Zgodnie ze Statutem Powiatu Komisja Rewizyjna liczy 5 osób.  
P. Przewodniczący stwierdził, że do tej pory nie posiada żadnej informacji  
o powstaniu klubu radnych.  
Przekazał, że wpłynęły do niego propozycje na członków poszczególnych Komisji.  
Do prac w Komisji Rewizyjnej zgłoszono kandydatury p. Marka Trawińskiego,  
p. Piotra Kapelińskiego, p. Grzegorza Piaseckiego, p. Edwarda Kubisiaka, p. Jerzego 
Zmierczaka, p. Henryka Gapińskiego.  
P. Przewodniczący zapytał czy kandydaci wyrażają zgodę. 
Kandydaci wyrazili wyraził zgodę. 
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Głos zabrał radny Gorzycki. Zwrócił uwagę, że zgodnie ze statutem członkami 
Komisji Rewizyjnej nie mogą być: przewodniczący rady, wiceprzewodniczący rady 
oraz członkowie zarządu. 
W związku z tym p. Przewodniczący zapytał czy są chętni do uczestnictwa w Komisji 
Rewizyjnej. 
Zgłosili się p. Jarosław Kołtuniak oraz p. Zygmunt Świątkowski. 
W związku z tym, że zgłoszonych zostało 6 radnych odbędzie się 6 głosowań 
jawnych.  
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Marka 
Trawińskiego na członka Komisji Rewizyjnej. 
W drodze głosowania jawnego (16 głosami za, 1 głosem wstrzymującym) Rada 
Powiatu przyjęła kandydaturę p. Marka Trawińskiego na członka Komisji 
Rewizyjnej.   
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Piotra 
Kapelińskiego na członka Komisji Rewizyjnej. 
W drodze głosowania jawnego (6 głosami za, 9 głosami przeciw, 2 głosami 
wstrzymującymi) Rada Powiatu odrzuciła kandydaturę p. Piotra Kapelińskiego 
na członka Komisji Rewizyjnej.  
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Grzegorza 
Piaseckiego na członka Komisji Rewizyjnej. 
W drodze głosowania jawnego (16 głosami za,  1 głosem wstrzymującym) Rada 
Powiatu przyjęła kandydaturę p. Grzegorza Piaseckiego na członka Komisji 
Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Edwarda Kubisiaka 
na członka Komisji Rewizyjnej. 
W drodze głosowania jawnego (11 głosami za, 6 głosami przeciw) Rada Powiatu 
przyjęła kandydaturę p. Edwarda Kubisiaka na członka Komisji Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Jarosława 
Kołtuniaka na członka Komisji Rewizyjnej. 
W drodze głosowania jawnego (11 głosami za, 4 głosami przeciw, 2 głosami 
wstrzymującymi) Rada Powiatu przyjęła kandydaturę p. Jarosława Kołtuniaka 
na członka Komisji Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Zygmunta 
Świątkowskiego na członka Komisji Rewizyjnej. 
W drodze głosowania jawnego (11 głosami za, 6 głosami przeciw) Rada Powiatu 
przyjęła kandydaturę p. Zygmunta Świątkowskiego na członka Komisji 
Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej.  
P. Gorzycki zgłosił kandydaturę p. Grzegorza Piaseckiego. 
P. Przewodniczący zapytał p. Piaseckiego czy wyraża zgodę. 
P. Piasecki wyraził zgodę. 
Starosta zgłosił kandydaturę p. Edwarda Kubisiaka.   
P. Przewodniczący zapytał p. Kubisiaka czy wyraża zgodę. 
P. Kubisiak wyraził zgodę. 
P. Przewodniczący stwierdził, że w związku z tym, że zgłoszono dwóch kandydatów, 
trzeba przeprowadzić głosowanie.  
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Grzegorza 
Piaseckiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
W drodze głosowania jawnego (6 głosami za, 10 głosami przeciw, 1 głosem 
wstrzymującym) Rada Powiatu odrzuciła kandydaturę p. Grzegorza Piaseckiego 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Edwarda Kubisiaka 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
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W drodze głosowania jawnego (11 głosami za, 6 głosami przeciw) Rada Powiatu 
przyjęła kandydaturę p. Edwarda Kubisiaka na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na zastępcę przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej.  
Starosta zgłosił kandydaturę p. Grzegorza Piaseckiego.  
P. Przewodniczący zapytał p. Piaseckiego czy wyraża zgodę.  
P. Piasecki wyraził zgodę.  
W drodze głosowania jawnego (17 głosami za) Rada Powiatu przyjęła 
kandydaturę p. Grzegorza Piaseckiego na zastępcę przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na sekretarza Komisji 
Rewizyjnej.  
P. Kwiatkowski zgłosił kandydaturę p. Jarosława Kołtuniaka.  
P. Przewodniczący zapytał p. Kołtuniaka czy wyraża zgodę.  
P. Kołtuniak wyraził zgodę.  
W drodze głosowania jawnego (17 głosami za) Rada Powiatu przyjęła 
kandydaturę p. Jarosława Kołtuniaka na sekretarza Komisji Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący zapytał czy jeszcze ktoś chce w tej sprawie zabrać głos.  
Nie zgłoszono pytań i uwag.  
Wobec powyższego p. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając ją 
pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego, jednogłośnie (17 głosami za) Rada Powiatu 
podjęła uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 
P. Przewodniczący przekazał, że z listy kandydatów zgłaszanych do komisji wynika, 
że p. Piotr Kapeliński nie jest członkiem żadnej komisji. W związku z tym zapytał,  
do której komisji chciałby należeć. 
P. Kapeliński odpowiedział, że do Komisji Rolnictwa.  
P. Przewodniczący ogłosił przerwę – godz.1051 . 
Obrady wznowiono po przerwie – godz. 1100. 
Quorum po przerwie wynosi 17 radnych.  
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powołania składu 
osobowego Komisji Budżetu i Finansów. 
Przekazał, że ze złożonej u niego listy wynika, że do Komisji zostało zgłoszonych  
4 kandydatów: p. Henryk Gapiński, p. Włodzimierz Gorzycki, p. Jarosław Kołtuniak, 
p. Jerzy Zmierczak.  
P. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 
Starosta zgłosił kandydaturę p. Gapińskiego. 
P. Przewodniczący zapytał p. Gapińskiego czy wyraża zgodę.  
P. Gapiński wyraził zgodę. 
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Henryka 
Gapińskiego na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 
W drodze głosowania jawnego (11 głosami za, 5 głosami przeciw, 1 głosem 
wstrzymującym) Rada Powiatu przyjęła kandydaturę p. Henryka Gapińskiego 
na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 
Wobec powyższego p. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając  
ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego, jednogłośnie (17 głosami za) Rada Powiatu 
podjęła uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Budżetu  
i Finansów. 
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powołania składu 
osobowego Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 
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P. Przewodniczący przekazał, że zgłoszono 4 kandydatów do pracy w komisji:  
p. Grzegorza Piaseckiego, p. Grzegorza Łojewskiego, p. Jarosława Kołtuniaka,  
p. Piotra Kosteckiego.  
P. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 
Wicestarosta zgłosił kandydaturę p. Jarosława Kołtuniaka. 
P. Przewodniczący zapytał p. Kołtuniaka czy wyraża zgodę.  
P. Kołtuniak wyraził zgodę. 
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Jarosława 
Kołtuniaka na Przewodniczącego Komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 
W drodze głosowania jawnego (12 głosami za, 5 głosami wstrzymującymi) Rada 
Powiatu przyjęła kandydaturę p. Jarosława Kołtuniaka na Przewodniczącego 
komisji Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Wobec powyższego p. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając  
ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego (16 głosami za, 1 głosem wstrzymującym) Rada 
Powiatu podjęła uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji 
Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych.  
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powołania składu 
osobowego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 
P. Przewodniczący przekazał, że do pracy w komisji zgłoszono następujących 
kandydatów: p. Jana Noconia, p. Romana Grzegorzewskiego, p. Jerzego Zmierczaka, 
p. Zygmunta Świątkowskiego, P. Henryka Gapińskiego, p. Piotra Kapelińskiego.  
P. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 
P. Kołtuniak  zgłosił kandydaturę p. Jerzego Zmierczaka. 
P. Piasecki zgłosił kandydaturę p. Jana Noconia. 
P. Przewodniczący zapytał czy radni wyrażają zgodę.  
Radni wyrazili zgodę. 
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Jerzego Zmierczaka 
na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 
W drodze głosowania jawnego (10 głosami za, 4 głosami wstrzymującymi,  
3 głosami wstrzymującymi) Rada Powiatu przyjęła kandydaturę p. Jerzego 
Zmierczaka na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska. 
P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Jana Noconia  
na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 
W drodze głosowania jawnego (6 głosami za, 11 głosami wstrzymującymi) Rada 
Powiatu odrzuciła kandydaturę p. Jana Noconia na Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 
Wobec powyższego p. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając  
ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego (15 głosami za, 2 głosami wstrzymującymi) Rada 
Powiatu podjęła uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji 
Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powołania składu 
osobowego Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa Publicznego.  
P. Przewodniczący przekazał, że do pracy w komisji zgłoszonych zostało  
3 kandydatów: p. Stanisław Kwiatkowski, p. Edward Kubisiak, p. Zygmunt 
Świątkowski.  
Głos zabrał p. Gorzycki. Stwierdził, że Przewodniczący Rady również może być 
członkiem komisji.  
P. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji. 
P. Łojewski zgłosił kandydaturę p. Zygmunta Świątkowskiego. 
P. Przewodniczący zapytał czy p. Świątkowski wyraża zgodę.  
P. Świątkowski wyraził zgodę. 
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P. Przewodniczący przystąpił do głosowania nad kandydaturą p. Zygmunta 
Świątkowskiego na Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej  
i Bezpieczeństwa Publicznego.  
W drodze głosowania jawnego (11 głosami za, 6 głosami wstrzymującymi) Rada 
Powiatu przyjęła kandydaturę p. Zygmunta Świątkowskiego  
na Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa 
Publicznego. 
Wobec powyższego p. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając  
ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego (13 głosami za, 4 głosami wstrzymującymi) Rada 
Powiatu podjęła uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji 
Infrastruktury Technicznej i Bezpieczeństwa Publicznego. 
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie delegowania radnych 
Rady Powiatu Radziejowskiego na członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
P. Przewodniczący zwrócił się do Rady o zgłaszanie kandydatów do tej Komisji.  
P. Piasecki do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku zaproponował  
p. Włodzimierza Gorzyckiego. 
P. Przewodniczący zapytał kandydata czy wyraża zgodę. 
P. Gorzycki wyraził zgodę. 
P. Kostecki zgłosił kandydaturę p. Grzegorza Łojewskiego. 
P. Przewodniczący zapytał kandydata czy wyraża zgodę. 
P. Łojewski wyraził zgodę. 
P. Gorzycki złożył rezygnację z członkowstwa w komisji.  
Starosta zgłosił kandydaturę p. Stanisława Kwiatkowskiego.  
P. Przewodniczący zapytał kandydata czy wyraża zgodę. 
P. Kwiatkowski wyraził zgodę 
Nie zgłoszono innych kandydatów. 
Wobec powyższego p. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając  
ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego, (11 głosami za, 4 głosami przeciw, 2 głosami 
wstrzymującymi) Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie delegowania 
radnych Rady Powiatu Radziejowskiego na członków Komisji Bezpieczeństwa  
i Porządku. 
P. Przewodniczący ogłosił przerwę – godz. 1122. 
Obrady wznowiono po przerwie – godz.1131. 
Quorum po przerwie wynosi 17 radnych.  
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2010. 
P. Przewodniczący poprosił p. Annę Bartczak o zabranie głosu. 
P. Bartczak przekazała, że zmiany polegają na przesunięciu środków z rehabilitacji 
zawodowej na rehabilitację społeczną oraz przesunięcie środków w ramach 
rehabilitacji społecznej z zadania pn. dofinansowanie do zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny i środki pomocnicze i ortopedyczne na likwidację barier  
w komunikowaniu się oraz dofinansowanie do likwidacji bariery technicznej.  
P. Przewodniczący zapytał czy ktoś chce zabrać głos w tej sprawie. 
Nie zgłoszono pytań i uwag.  
Wobec powyższego p. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając  
ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego, jednogłośnie (17 głosami za) Rada Powiatu 
podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 
2010. 
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P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
wynagrodzenia dla Starosty Radziejowskiego. 
Wyjaśnił, że zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie powiatowym, organ 
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego dokonuje czynności związanych  
z ustalaniem wysokości wynagrodzenia dla starosty. 
Głos zabrał Wicestarosta. Zaproponował wynagrodzenie w kwocie: zasadnicze  
w kwocie 5.550,00 zł, dodatek funkcyjny w kwocie 1.900,00 zł, dodatek specjalny  
w wysokości 40 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego  
w kwocie 2.980,00 zł; dodatek za wysługę lat w wysokości 20 % wynagrodzenia 
zasadniczego w kwocie 1.110,00 zł,  co daje łączną kwotę 11.540 zł.  
P. Gorzycki zapytał o ile wzrosło wynagodzenie? 
P Przewodniczący przekazał, że o 4,9 %.  
P. Przewodniczący zapytał, czy w tej sprawie ktoś chce zabrać głos. 
Głos zabrał p. Kapeliński. Stwierdził, że w porównaniu z innymi zarobkami  
na terenie powiatu oraz w związku z kryzysem zaproponowane wynagrodzenie jest 
za wysokie. Zapytał jakie są widełki.  
P. Przewodniczący poprosił Wicestarostę o podanie kwot przed podwyżką.  
Wicestarosta przekazał, że wynagrodzenie zasadnicze waha się w kwotach od 4.200 
do 5.900,00 zł. Do tej pory wynagrodzenie zasadnicze było na poziomie 5.300 zł.  
P. Trawiński poparł wniosek. P. Kapelińskiego.  
P. Kapeliński zaproponował pozostawienie wysokości wynagrodzenia na poprzednim 
poziomie.  
W związku z tym, p. Przewodniczący poddał pod głosowanie w pierwszej kolejności  
wniosek Wicestarosty w sprawie zwiększenia wynagrodzenia Starosty o 4,9 %.  
W drodze głosowania jawnego (9 głosami za, 6 głosami przeciw,  
2 głosami wstrzymującymi) Rada Powiatu przyjęła wniosek Wicestarosty  
w sprawie zwiększenia wynagrodzenia Starosty o 4,9 %.  
Wicestarosta stwierdził, że głosowanie nad drugim wnioskiem jest bezzasadne.  
P. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego (10 głosami za,  6 głosami przeciw, 1 głosem 
wstrzymującym) Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
wynagrodzenia dla Starosty Radziejowskiego. 
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmian  
w budżecie powiatu na 2010 rok. O zabranie głosu poprosił p. Skarbnik. 
P. Skarbnik odczytała projekt uchwały.  
P. Przewodniczący zapytał, czy w tej sprawie ktoś chce zabrać głos. 
Nie zgłoszono uwag i pytań do przedłożonego projektu uchwały. 
P. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego (16 głosami za, 1 głosem wstrzymującym) Rada 
Powiatu podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2010 rok. 
P. Przewodniczący przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wysokości oraz zasad 
ustalania diet przysługującym radnym. 
P. Przewodniczący zapytał czy Zarząd Powiatu podtrzymuje propozycje zawarte  
w uchwale.  
Starosta poinformował, że Zarzad Powiatu podtrzymuje stanowisko.  
P. Przewodniczący zapytał, czy w tej sprawie ktoś chce zabrać głos. 
Wyjaśnił, że do tej pory diety były ustalane od wysokości minimalnego 
wynagrodzenia, które co roku rośnie. Stąd też wniosek żeby zmniejszyć wysokość 
diet od 49 zł do 170 zł. Radny pracujący w komisji w IY kadencji otrzyma o 85 zł 
mniej od członka komisji pracującego w komisji w poprzedniej kadencji. Diety mogą 
ulec kolejnemu obniżeniu ponieważ kwota bazowa w przyszłym roku może ulec 
zmniejszeniu.  
P. Gorzycki zapytał jak rozumieć paragraf 3 uchwały.  
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P. Przewodniczący przekazał, że za pierwszą nieobecność 5 % diety, za drugą 10 %, 
za trzecią 10 % itd.  
P. Gorzycki zapytał co oznacza zwrot „z najbliższej należnej diety”? 
P. Przewodniczący przekazał, że dieta wypłacana jest miesięcznie z dołu, pod koniec 
miesiąca ustalana jest kwota, którą należy potrącić za nieobecności, więc zapis  
z najbliższej należnej diety jest równoznaczny z miesięcznym wymiarem diety.  
Nie zgłoszono uwag i pytań do przedłożonego projektu uchwały. 
P. Przewodniczący stwierdził, że cieszy się, że rada jest taka radykalna jak 
przewodniczący i chce wszystkim zmniejszyć diety, a najlepiej przewodniczącemu.  
P. Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały, poddając ją pod głosowanie. 
W drodze głosowania jawnego, (11 głosami za, 3 głosami przeciw, 3 głosami 
wstrzymującymi) Rada Powiatu podjęła uchwałę w sprawie wysokości oraz 
zasad ustalania diet przysługującym radnym. 
P. Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad – interpelacji  
i zapytań radnych.  
Wobec braku interpelacji i zapytań p. Przewodniczący przystąpił do punktu wolne 
wnioski. 
Glos zabrał radny Gorzycki. Stwierdził, że nie słyszał głosów, które by mówiły o tym, 
żeby zmniejszyć dietę przewodniczącemu, więc stwierdzenie, że radni chcieliby 
zmniejszyć dietę przewodniczącemu jest niewłaściwe.   
P. Przewodniczący przekazał,  ze jego intencja była taka, żeby zmniejszyć diety 
wszystkim radnym, a zacząć od przewodniczącego. Jeżeli ktoś jego wypowiedź 
zrozumiał inaczej to chce ją sprostować.   
Zapytał czy wszyscy radni otrzymali projekt budżetu? 
Żaden z radnych nie zgłosił, że nie otrzymał projektu budżetu. 
P. Przewodniczący przekazał, że następna sesja planowana jest na dzień  
29 grudnia, po sesji odbędzie się spotkanie noworoczne. Prośba  
do przewodniczących komisji, żeby przyjąć plany pracy Komisji do dnia 22 grudnia. 
Kolejna prośba jest taka, żeby dostarczyć oświadczenia majątkowe oraz zdjęcia  
do legitymacji. Kolejna sprawa dotyczy próśb mieszkańców, aby protokół z sesji był 
wcześniej publikowany. Ze statutu wynika, że protokół z sesji jest podawany  
do publicznej wiadomości na 7 dni przed sesją, a na następnej sesji przyjmowany 
przez Radę. Zapytał czy rada wyraża na to zgodę, żeby projekt protokołu był 
wcześniej upubliczniony. 
P. Gorzycki stwierdził, że nie widzi potrzeby zmian. Jeżeli radni będą chcieli 
otrzymywać protokół z sesji, to nie ma przeszkód ku temu, żeby im go wysłać,  
a jeżeli chodzi o mieszkańców można w BIP zamieścić ilość odwiedzających stronę  
i okaże się czy jest zainteresowanie. 
Wobec braku dalszych głosów oraz wyczerpania porządku obrad sesji  
p. Przewodniczący zamknął II sesję Rady Powiatu w Radziejowie IV kadencji 
(godz. 1215). 
Na tym protokół zakończono. 
 
 

 

 


